
اخبار كشور

آیت الله شهید دســتغیب )ره(: »کَــرم« خوب است یا بد؟ 
 اگر بد اســت چرا از خــدا می خواهی؟ و اگر خوب اســت چرا 

نداری؟

اخبار ادبی و هنری

ورود متهم اقتصادی به عرصه سینما!
یکی از متهمان پرونده اختلاس بانکی وارد عرصه سینما شد!

به گــزارش خبرنگار کیهان، در ادامه خودنمایی فرزنــدان و اقوام برخی از 
مسئولان و دولتمردان در سینما، این بار نوبت به خواهرزاده مدیر یکی از بنیادها 
رسید تا با انتشار عکسی در کنار بازیگران پروژه ای سینمایی و خبر دادن از پایان 
تصویربرداری این فیلم در صفحه شخصی خود در فضای مجازی، از ورود خودش 

به سینما رونمایی کند!
این ســرمایه گذار جدیدالورود ســینما یکی از متهمان اختلاس در یکی از 
بانک های خصوصی محسوب می شود که از همه مسئولیت های سابق خود برکنار 
شــده بود. به نظر می رســد وی عرصه تولید فیلم را به عنوان میدانی تازه برای 

تطهیر چهره خود یافته است.
گفتنی است، پیش از این نیز فرزندان و نزدیکان برخی دیگر از مسئولان به 
سرمایه گذاری و تولید فیلم و سریال برای شبکه نمایش خانگی اقدام کرده بودند 

که اغلب آنها نیز سابقه آلودگی های اقتصادی دارند.
نمایش یک مستند 

توسط وزارت بهداشت لغو شد!
از اکــران دانشــگاهی یک فیلم مســتند دربــاره فرآیندهــای درمانی در 

بیمارستان ها به دستور وزارت بهداشت جلوگیری شد!
به گزارش خبرنگار کیهان، مستند »ترخیص« با موضوع شفافیت فرآیندهای 
درمانی در بیمارســتان ها که بنا بود در دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی به 

نمایش در بیاید، از سوی مسئولان وزارت بهداشت و دانشگاه از اکران باز ماند.
وزارت بهداشت پیش از این نیز برخوردهای بسیار تندی با منتقدان این نهاد 
داشته و مانع از هر نوع شفاف ســازی و نقد عملکرد و برنامه های این وزارتخانه 
شــده بود. پیش تر برنامــه تلویزیونی ثریا پس از گفت وگویــی انتقادی با وزیر 

بهداشت و نقد طرح سلامت برای مدتی از آنتن صداوسیما حذف شد.
گفتنی اســت، با اینکه آزادی بیان یکی از شعارهای محوری حسن روحانی 
در دو دوره انتخابات ریاست جمهوری گذشته بوده است، اما دولت وی رکورددار 
بیشــترین توقیف فیلم و همچنین جلوگیری از نمایش فیلم های مســتند در 

محافل دانشجویی است. 
عدم نمایش 

فیلم افتتاحیه جشنواره سینما حقیقت
یک فیلم مســتند کــه به عنوان نمایــش افتتاحیه یازدهمین جشــنواره 
سینماحقیقت انتخاب شده بود، در آخرین لحظه از جشنواره کنار گذاشته شد!

روزنامــه کیهــان 14 آذر در خبری با عنوان »حاشیه ســازی مصنوعی در 
جشــنواره ای با عنوان حقیقت« از حضور آثاری مبتــلا به کژتابی محتوایی در 
این جشــنواره خبر داده بود. یکی از همین فیلم ها که حاوی تحریفات تاریخی 
بود بنا بر آنچه روابط عمومی جشــنواره سینماحقیقت اعلام کرده به درخواست 

تهیه کننده اثر از جشنواره خارج شد. 
جای شگفتی اســت که چنین فیلمی به عنوان نمایش افتتاحیه جشنواره 
سینماحقیقت انتخاب شده است و اکنون نه تنها از نمایش بازماند بلکه به طور 

کلی از داوری جشنواره هم خارج شد!
استقبال از »فهرست مقدس« 

به رغم محدودیت اکران
انیمیشن ســینمایی »فهرســت مقدس« به رغم اکران محدود خود اما با 

استقبال مواجه شده است.
به گزارش خبرنگار کیهان، این فیلم درحالی که فقط در دو سینما و آن هم 
به صورت تک سانس به نمایش درآمده، در دو روز ابتدایی اکران خود 1۲ میلیون 

تومان فروش رفته است.
پیش بینی می شود با آغاز اکران مدارس، این استقبال افزایش یابد.

گفتنی است »فهرســت مقدس« روایتی از قدیمی ترین هولوکاست تاریخ 
است. هولوکاستی که از قضا در یمن باستان و توسط صهیونیست ها اتفاق افتاد. 
این اثر به خاطر ســاختار گرافیکی چشم نواز و برتر خود پیش از این در خارج از 

کشور نیز با استقبال مواجه شده بود.
معاون هنری وزارت ارشاد تغییر کرد

طی حکمی از ســوی وزیر ارشاد، سیدمحمد مجتبی حسینی عضو هیئت 
مدیره و مدیرعامل موسسه کتابخانه و موزه ملی ملک، معاون امور هنری وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی و جایگزین علی مرادخانی شد.
به گزارش خبرنگار کیهان، معاونت هنری وزارت ارشــاد یکی از بخش های 
انتقادآمیز این وزارتخانه بود. مرادخانی که در دولت اول اصلاحات نیز مدیر مرکز 
موسیقی وزارت ارشــاد بود، از ابتدای دولت یازدهم نیز به عنوان معاون هنری 
این وزارتخانه منصوب شد. با این حال مراکز زیرمجموعه این معاونت طی چهار 
سال گذشته دچار حاشیه های بسیار زیادی شدند. ازجمله اینکه تئاتر حرفه ای به 
خاطر فعال شدن تالارهای خصوصی که عمدتا با هدف کسب اقتصادی فعالیت 
می کنند به ســمت ابتــذال رفت، فضای هنرهای تجســمی محل قدرت نمایی 
تاجران و دلالان آثار هنری شد و گالری ها و نگارخانه ها نیز به سیطره غربگراها 
و روشنفکرنمایان درآمد، فضای موسیقی حرفه ای و جشنواره موسیقی فجر هم 

عموما از ارزش ها و آرمان های انقلاب دور بود و...
 باید منتظر ماند و دید که آیا ســیدمحمد مجتبی حسینی، معاون جدید 
هنری وزارت ارشــاد چگونه به معضلات پردامنــه مدیریت هنری دولت خواهد 

پرداخت.
 مجتبی حســینی پیــش از این عضو هیئت مدیره و مدیرعامل موسســه 
کتابخانه و موزه ملی ملک بود و همچنین دبیری شــورای ارزشیابی هنرمندان 

وزارت ارشاد را برعهده داشته است. 
توجیه بی بی سی برای پایتختی بیت المقدس

رادیوی ســلطنتی انگلیس »بی بی سی«، طی گزارشی به رسمیت شناختن 
بیت المقدس به عنوان پایتخت رژیم جعلی صهیونیستی از سوی ترامپ را توجیه 

کرد!
 این گزارش که با عنوان »پایتخت یک کشــور چگونه انتخاب می شــود« 
انتشــار یافت با مثال آوردن از انتخاب پایتخت کشورهای دیگر از جمله آمریکا 
یا اســترالیا و یا آلمان، یکی از عوامل مهم انتخاب پایتخت یک کشــور که اقوام 
مختلف یا گرایش های سیاســی و یا مذهبی گوناگون دارد را شهری دانست که 

هم نتیجه نوعی سازش سیاسی باشد و هم موجب اتحاد گردد! 
در این گزارش آمده است:

»... پایتخت محلی است که باید از آن حفاظت  شود؛ شهری که در عین حال 
بتواند قدرت خود را اعمال کند و البته نماد اتحاد باشد. به همین دلیل بسیاری 
از پایتخت های جهان در مرکز کشور انتخاب می شوند. این شهر باید شهری باشد 

که نماد همه کشور باشد و در عین حال قابل دسترسی برای همه...«
»بی بی سی« برای اینکه نشــان دهد چگونه انتخاب بیت المقدس به عنوان 
پایتخت رژیم صهیونیســتی می تواند براســاس نوعی ســازش سیاسی باشد از 

برگزیدن واشینگتن به عنوان پایتخت مثال آورده و می نویسد:
»... علی رغم شــکاف عمیق در واشنگتن امروزی، بنیان پایتخت آمریکا در 
واشنگتن دی سی در سال 1۷۹۰ براساس یک سازش سیاسی صورت گرفت...«
به نظــر می آید حمایت زیرکانه »بی بی ســی« از پایتختــی بیت المقدس 
برای رژیم غاصب صهیونیســتی علی رغــم مخالفت های بین المللی که حتی در 
شورای امنیت ســازمان ملل و در اغلب کشورهای اروپایی از جمله انگلیس بالا 
گرفت، نشانه دیگری از وابستگی صریح این رسانه به محافل صهیونیستی باشد. 
چنان که پیش از این نیز »بی بی سی« با حمایت صریح از سیاست های صهیونی 
و همچنین فرقه های صهیونیســتی مانند بهاییت، این وابستگی خود را به طور 
علنی نشان داده بود. چند ســال پیش رابرت فیسک، تحلیلگر معروف سیاسی 
طی مقاله ای در وب ســایت »آنتی وار« نوشــت که چگونه بی بی سی در اختیار 

کانون های صهیونیستی قرار دارد.
پخش سریال »مریم مقدس« 

از شبکه افق
ســریال »مریم مقدس« به کارگردانی شهریار بحرانی هر شب از شبکه افق 

سیما پخش می شود.
»مریم مقدس« یک فیلم ســینمایی بود که در ســال 1۳۷۹ ســاخته و با 
استقبال گسترده در سینما روبرو شد؛ بعدها سریالی هم با همین عنوان تدوین 

و از شبکه های مختلف سیما روی آنتن رفت.
در این سریال بیش از ۹۰ بازیگر به ایفای نقش پرداخته اند. نخستین قسمت 
این سریال یکشنبه شب 1۹ آذر ساعت ۲۳:۳۰ روی آنتن رفت و سایر قسمت ها 

نیز در همین ساعت به جز پنجشنبه ها و جمعه ها پخش خواهد شد.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

با فرهنگ مقاومت و تقوا
نقشه های دشمن زیانی نمی رساند

»اگر نیکی به شما برسد، آنها را ناراحت می کند، 
و اگر حادثه ناگواری برای شما رخ دهد، خوشحال 
برابرشان( استقامت و  اگر )در  )اما(  می شــوند. 
پرهیزکاری پیشه کنید، نقشه های )خائنانه( آنان، 
به شــما زیانی نمی رساند؛ خداوند به آنچه انجام 
می دهند احاطه دارد«                       آل عمران - 120

محسن رضایی خبر داد
مأموریت ضابطین مجمع تشخیص 

برای واقعیت سنجی آمارها در کشور
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه طی بررسی ها 
احساس می شود در برخی از مسائل از سیاست های نظام فاصله 
گرفته شده اســت، گفت: یکی از مواردی که قرار است بعد از 
تایید ضابطین توسط رهبری صورت بگیرد، آمارهایی است که 

یا محرمانه اعلام شده و یا از سوی نهادها منتشر می شود.
محسن رضایی در گفت وگو با خبرنگار راه دانا، درخصوص آمارهای 
منتشره از سوی دولت درباره اشتغال و... و عدم انطباق این آمارها با واقعیت 
جامعه، اظهار داشــت: بعد از انتشــار اخبار ضد و نقیض از سوی دولت 

و مواردی که اتفاق افتاد، به نظر رسید مسائل مهمی در جریان است.
وی با بیان اینکه طی بررسی ها احساس می شود در برخی از مسائل 
از سیاست های نظام فاصله گرفته شده است، گفت: یکی از مواردی که 
قرار اســت بعد از تایید ضابطین توسط رهبری صورت بگیرد، آمارهایی 

است که یا محرمانه اعلام شده و یا از سوی نهادها منتشر می شود.
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام با  اشــاره بــه اعلام برخی از 
مغایرت ها درخصوص آمار بیکاری و اشــتغال، خاطرنشان کرد: در کنار 
مسائل مربوط به بودجه، محیط زیست و بانک به مسائلی نظیر اشتغال 
هم رســیدگی شده و ضابطین مجمع تشــخیص مصلحت نظام نتایج 
گزارش هــای خــود را به عموم جامعه اعلام کــرده و در این گزارش ها 
مشخص می شود که آمارهایی که اعلام می شود تا چه اندازه با واقعیت 

سازگاری دارد.
رضایی همچنین در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران جوان، درباره بحث 
شفاف ســازی مالی مسئولان و ورود مجمع به این مقوله، بیان داشت: 
چارچوب تعیین شــده در مجمع تشــخیص مصلحت نظام به دولت و 
مجلس ابلاغ شده و بناست قوه قضائیه سازوکار و بستر لازم را فراهم کند.

وی در پاســخ به اینکه ظاهرا اجرای این موضوع تاخیر دارد، گفت: 
دســتگاه قضا در حال آماده سازی بسترهاســت، اگر از زمان اجرایش 
بگذرد، وظیفه ماســت که پیگیری های لازم را برای اجرایی کردن آن 

به عمل آوریم.
رئیس شورای عالی زکات کشور:

250 میلیارد تومان
 زکات امسال جمع آوری شده است

رئیس شــورای عالی زکات کشور اعلام کرد: از ابتدای سال 
زراعی جاری تا پایان آبان 250 میلیارد تومان زکات در کشــور 
جمع آوری شده و این رقم تا پایان امسال به 300 میلیارد تومان 

افزایش می یابد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، حسن عالمی در برنامه گفت وگوی 
ویژه قرآنی در شبکه قرآن با تبیین اهمیت فریضه زکات و ایفای نقش 
مطلوب نهادهای مســئول در ایــن زمینه به ویژه کمیتــه امداد امام 
خمینی)ره( گفت: آماری که آقای فتاح درباره زکات جذب شده در سال 

۹6 ارائه کردند، بسیار دقیق و بدون هیچ گونه مبالغه یا کاستی است.
وی با اشــاره به اظهارات رئیس ســابق شورای عالی زکات مبنی بر 
اینکه امسال کمتر از یک دهم زکات پیش بینی شده جذب شده است، 
تصریح کرد: این موضوع پایه شرعی ندارد و بخش زیادی از آن در گرو 
شرایطی مانند نذورات شرعی، متغیر است و این گونه نیست که بتوانیم 

آن را مصوب کنیم.
شاهدان عینی در تماس های مکرر با کیهان خبر دادند

مأموران فرودگاه بلگراد 
ایرانی ها را برهنه و بازداشت کردند!

شاهدان عینی در تماس های مکرر اینترنتی و تلفنی با کیهان 
از برهنه کردن و بازداشت مسافران ایرانی توسط مأموران فرودگاه 

بلگراد صربستان خبر دادند.
براساس گزارش شاهدان عینی، مأموران فرودگاه بلگراد صربستان 
پس از ورود ایرانیان به این فرودگاه، آنها را بازداشــت کرده و زن و مرد 
را در حضور یکدیگر و سایر مسافران آن فرودگاه برهنه و تحت بازرسی 

بدنی قرار دادند!
مسافران و شاهدان تصریح کردند که چند روز پیاپی آنها را در داخل 
یک فنس در مجاورت سرمای شدید هوا قرار داده  و هیچ گونه مواد غذایی 
اختیار آنها نگذاشته اند. در این بین تنها عده ای که شرایط مهیای پرواز 
را داشته اند، موفق به بازگشت شده اند. مجموع این رفتارهای ناشایست 

هم تنها مختص ایرانی ها بوده است. 
بی مسئولیتی ســفارت ایران در صربستان به عنوان ذی صلاح ترین 
مرجع برای پیگیری چنین هتک حرمتی محل ابهام و سؤال است چراکه 
تماس این افراد با سفارت ایران در صربستان نیز متأسفانه نتیجه ای در 
پی نداشته است و با بی اعتنایی مواجه شده است. بنابر اظهارات شاهدان، 
شخصی که تلفن سفارت را جواب داده، در ابتدا خود را مستخدم سپس 
منشــی و کارمند و... معرفی کرده و اعلام کرده که در این موضوع قادر 

به انجام اقدامی نیست! 
این افراد با  اشاره به ادعای لغو ویزای سفر به این کشور، خاطرنشان 
کردند که چنین موضوعی واقعیت نداشته و هر ایرانی به این کشور سفر 

کند، بازداشت می شود.
ضروری است وزارت امور خارجه کشورمان که تغییر شرایط بین المللی 
 به نفع ایران و بازگشــت عزت به پاســپورت ایرانــی را مطرح می کند، 
بر اساس قوانین مربوطه در قبال این رفتار تبعیض آمیز و به دور از شأن 
انسانی ضمن احضار ســفیر این کشور در ایران مراتب اعتراض خود را 

اعلام و بر توقف این روند تأکید ورزد.
گفتنی است، دفاع از حقوق مردم تنها رونمایی از حقوق شهروندی 
نیست بلکه این رویکرد باید در میدان عمل و واقعیت نیز در صیانت از 

شرافت و حیثیت مردم استمرار یابد.
تشییع پیکر 

امام جمعه اهل سنت مشهدریزه
تایباد - خبرنگار کیهان:

پیکر مولوی غلام احمد علی بایی امام جمعه اهل سنت بخش 
میان ولایت شهر مشــهدریزه از توابع شهرستان تایباد دیروز 

تشییع و خاکسپاری شد.
مولوی غلام احمد علی بایی مدیر حوزه های علمیه انورالعلوم خیرآباد 
و دارالعلوم اســلامی ریزه بود که پس از سال ها تلاش علمی و نیم قرن 
تدریس روز شنبه در بیمارستان خاتم الانبیاء تایباد دار فانی را وداع گفت.

پیکر امام جمعه اهل ســنت مشهدریزه دیروز بر دوش مردم تشیع 
و تسنن شهرســتانهای خواف باخزر، تربت جام و با حضور علما و ائمه 
جمعه و جماعات تشــییع و در زادگاهش شهر مشهدریزه در آرامستان 

شاهزاده قاسم این شهر به خاک سپرده شد.

صفحه 3
دو شنبه 20 آذر 13۹۶ 

22 ربیع الاول 143۹ - شماره 21۷۸۹

رهبر  خامنه ای،  العظمی  آیت الله  حضرت 
معظم انقلاب اسلامی ظهر دیروز )یکشنبه( در 
دیدار آقای علیرضا کریمی کشتی گیر سرافراز 
کشورمان در مسابقات جهانی کشتی زیر 23 
ســال جهان و خانواده  او، از خودگذشتگی و 
عزت آفرینی این پهلوان جوان را مورد تجلیل 

و تقدیر قرار دادند.
حضرت آیت الله العظمی خامنه ای با تحســین 
اقدام علیرضا کریمی، کار بزرگ او را از ســنخ کار 
پهلوانان نامداری همچون پوریای ولی دانســتند و 
گفتند: من از اینکه نشان دادید جوانی از جوانهای 
ما حاضر اســت برای یک هدف بزرگ و بلند پا بر 
روی نفــس خود بگذارد و از حق قطعی و قهرمانی 

مسلم صرف نظر کند، واقعاً احساس عزت کردم.
ایشان افزودند: قدر این کار را بدانید و اجر معنوی 
آن را از خدا بخواهید، البته مســئولان نیز نباید در 

تجلیل و پاداش مادی کوتاهی کنند.
علیرضا کریمی: بهترین هدیه زندگی ام 

دیدار با رهبر معظم انقلاب بود 
علیرضا کریمی کشتی گیر سرافراز ایران گفت: 
دیدار و گرفتن هدیه از دستان رهبر معظم انقلاب، 

بزرگ ترین هدیه ای بود که تاکنون گرفته ام.

رهبر انقلاب در دیدار پهلوان سرافراز علیرضا کریمی:

کار بزرگی کردید همچون پوریای ولی

حضــرت آیت الله العظمی خامنه ای رهبر معظم 
انقلاب اســلامی ظهر یکشــنبه در دیدار علیرضا 
کریمی کشتی گیر سرافراز ایران در مسابقات کشتی 
زیر ۲۳ سال جهان، از خودگذشتگی و عزت آفرینی 
این پهلوان جوان را مورد تجلیل و تقدیر قرار دادند.

علیرضا کریمی پس از این دیدار در مصاحبه ای 
گفــت: بهترین هدیه ای کــه در این مدت گرفتم، 
دیدار با رهبر بود. اینکه ایشــان تا این حد به این 
موضــوع اهمیت دادند برای من افتخار بزرگی بود. 
می خواهم در رقابت های آینده تا جایی که می توانم 

نتایج خوبی بگیرم و محبت ایشــان را جبران کنم. 
روز بزرگی برای من بود و انگشتری که ایشان به من 
هدیه دادند ارزش بسیار زیادی برایم دارد. دیدار و 
گرفتن هدیه از دستان ایشان بزرگ ترین هدیه ای 

بود که تاکنون گرفته ام.
کریمی افــزود: کاری که باید انجام می دادم را 
در این رقابت ها انجــام دادم. مانند دیگر ایرانی ها 
رژیم صهیونیســتی را به رســمیت نمی شناسم و 
ایــن کار کوچکترین عملی بود که می توانســتم 
انجام بدهــم. دیدار رهبر بهتریــن اتفاقی بود که 
 در این مدت برای من رخ داده و از محبت ایشــان 

سپاسگزارم.
وی در ادامــه گفــت: همــه می داننــد بعد از 
رقابت های امیدهای جهان حواشــی زیادی ایجاد 
شد و من استرس زیادی داشتم. یک سری اتفاقاتی 
پیرامون من رخ داد که اصلا دوست نداشتم صورت 
بگیرد و همین تمرکزم را از من گرفت. حواشی ای 
ایجاد شــد که اصلا من علاقه ای به آنها نداشــتم. 
نخست وزیر رژیم اشغالگر قدس درباره این موضوع 
اظهار نظر کرد که اصلا دوست نداشتم او درخصوص 
مســائل داخلی ورزش ایــران نظر بدهد و یا اینکه 

دخالتی در این امور داشته باشد.

تجمع دانشگاهیان دانشگاه های امیرکبیر، 
علم و صنعت، شــهید رجایی و چند دانشگاه 
دیگر در اعتراض به اظهارات ترامپ در خصوص 
انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس، برگزار 

شد.
به گزارش فارس، دانشــگاهیان دانشــگاه علم و 
صنعــت دیروز در حمایت از قدس شــریف در کنار 
مقبره شهدای گمنام دانشگاه گرد هم جمع شدند و با 
سردادن شعارهای ضدآمریکایی و صهیونیستی انزجار 
خود را نســبت به سیا ست های خصمانه مستکبران 

نشان دادند.
دیروز همچنین دانشگاهیان دانشگاه امیرکبیر به 
همت بسیج دانشــجویی این دانشگاه دور هم جمع 
شدند تا خشم خود را نســبت به اقدامات خصمانه 

آمریکا علیه قدس نشان دهند.
بسیج دانشجویی دانشگاه امیرکبیر در بیانیه پایانی 
این تجمع اعلام کرد: زورگویی و ظلم به عنوان بدترین 
رذائل قریب به هفت دهه اســت به صورت گسترده 
توسط صهیونیست ها با حمایت همه جانبه مستکبران 
جهان بر ملت مظلوم فلسطین اعمال می شود. از این 
روی نه تنها امت اسلامی بلکه تمامی عدالت طلبان و 
آزادیخواهان جهان باید خواستار آزادسازی فلسطین 

باشند.
رئیس جمهور آمریــکا در تصمیمی که در میان 
همراهان همیشگی اش اقبالی نداشته بیت  المقدس را 
که بر اساس قطعنامه های جانبدارانه سازمان ملل باید 
زیر نظر آن سازمان اداره شود به عنوان پایتخت رژیم 
منحوس صهیونیستی اعلام کرده است تا گامی را در 

جهت این خیال باطل صهیونیست ها که سال هاست 
در سر می پرورانند برداشته و خوش خدمتی خود را به 
لابی های صهیونیستی اثبات کند، اما مردم و جوانان 
فلســطینی نشان داده اند که تا نابودی اسرائیل، این 
فرزند نامشروع استکبار جهانی مقاومت و انتفاضه را 

ادامه می دهند.
امــروز که جبهــه مقاومــت بــه پیروزی های 
خیره کننده ای در برابر فرزند منحوس ســلفی گری 
رســیده، زورگویان عالم درصددند با مشغول نمودن 
مســلمین به اختلافــات داخلی، آنــان را از آرمان 
آزادسازی قدس، این اولین قبله مسلمانان غافل سازند 

لذا در حال حاضر توجه به این امر ضروری است که 
نابودی اسرائیل، این غده سرطانی، مهم ترین آرمان 

و هدف امت اسلامی است.
در حالی که وحدت امت اســلامی در شــرایط 
حســاس کنونی منطقه و جهان برای مقابله با رژیم 
منحوس صهیونیستی امری ضروری است بدون شک 
ســکوت و سرسپردگی حکام سعودی و بعضی دول 
اسلامی در برابر این اقدام غیرانسانی و حتی غیرقانونی 

دولت آمریکا گناهی نابخشودنی خواهد بود.
در بخش پایانی این بیانیه آمده اســت: حال که 
ناکارآمدی مذاکرات صلح بر همگان محرز شده است، 

ما دانشــجویان پلی تکنیک ضمن اعلام حمایت از 
انتفاضه جدید فلسطینیان آمادگی خود را برای تقدیم 
خون خود به پیروی از اسلام شهیدمان در راه تحقق 
وعده الهی و پیروزی حــق بر باطل اعلام می داریم 
و همچنان به پیــروی از اماممان معتقدیم که »اگر 
مســلمین مجتمع بودند و هرکدام یک سطل آب به 

اسرائیل می ریختند او را سیل می برد.«
در دانشگاه شهید رجایی هم دانشگاهیان در مقابل 
مسجد این دانشگاه در حمایت از قدس تجمع کردند.
گفتنی است، تجمع کنندگان دیروز در دانشگاه های 
ذکر شده با به آتش کشــیدن پرچم آمریکا و رژیم 
صهیونیســتی خشم خود را نسبت به اظهارات اخیر 
رئیس جمهــور آمریکا نشــان داده و ضمن محکوم 
کردن این اظهارات حمایت خود را از قدس شــریف 

اعلام کردند.
دانشــجویان برخی دانشگاه های کشور همچون 
دانشجویان دانشگاه سیستان و بلوچستان و بجنورد 
هم دیروز به صورت همزمان در همین رابطه تجمع 
کردند، دانشگاه های دیگر نیز در روزهای آینده چنین 

تجمعاتی را برگزار خواهند کرد.
جوانان در میدان فلسطین تجمع می کنند

دانشــجویان چهار اتحادیه و بســیج دانشجویی 
امروز در حمایت از قدس شریف در میدان فلسطین 

تجمع خواهند کرد.
در این مراسم که از ساعت 15 امروز برگزار خواهد 
شد، دانشجویان انزجار خود را از توطئه اخیر آمریکایی 
صهیونیستی در به رسمیت شناختن قدس شریف به 
عنوان پایتخت رژیم صهیونیستی ابراز خواهند کرد.

تجمع ضدآمریکایی و ضدصهیونیستی دانشجویان 
در حمایت از قدس شریف 

که  متهمانی  تعداد  گفت:  تهران  دادستان 
بانک ســرمایه و صندوق ذخیره  در پرونده 
فرهنگیان مورد تحقیق قرار گرفته اند 80 نفر 
و تعداد افراد بازداشتی 42 نفر است که تعدادی 

از آنها با تودیع وثیقه آزاد شده اند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دادسرای عمومی و 
انقلاب تهران، عباس جعفری دولت آبادی با رد برخی 
ادعاها مبنی بر کم کاری قوه قضائیه در بحث معوقات 
بانکی، با اشاره به پرونده بانک سرمایه اظهار داشت: در 
این پرونده که نماد فساد اقتصادی است، پیگیری های 
زیادی انجام شده اســت. بانک سرمایه در آبان ماه 
سال 1۳۹5 فهرست ۳1 نفره از بدهکاران خود را به 
دادستانی تهران اعلام نمود که در حال حاضر 1۰ نفر 
از افراد مرتبط با بدهکاران این بانک در بازداشت به 
سر می برند که مجموع بدهی ۳1 نفر، 8 هزار میلیارد 
تومان است. برخی از این افراد که به لحاظ منع قانونی 
از ارائه مشخصات آنها معذوریم، طبق تصمیم دادگاه 
آزاد شدند که با اعتراض دادستانی و پذیرش آن در 
محکمه، مجدداً بازداشــت شــدند، لذا این ادعا که 

دستگاه قضایی اقدامی نکرده، دور از انصاف است.
 بازداشــت 42 نفــر متهــم در پرونــده 

بانک سرمایه و صندوق ذخیره فرهنگیان
 جعفری دولت آبادی در توضیح پیرامون آخرین 
وضعیت پرونــده بانک ســرمایه و صندوق ذخیره 

فرهنگیــان، تعداد متهمانی که مــورد تحقیق قرار 
گرفته انــد را 8۰ نفر و تعداد افراد بازداشــتی را 4۲ 
نفر اعلام نمود که تعدادی از آنها با تودیع وثیقه آزاد 
شده اند.  وی افزود: در حال حاضر 1۰ نفر در رابطه 
با معوقات و تسهیلات کلان بانک سرمایه در بازداشت 
به سر می برند و تاکنون هزار میلیارد تومان از 8 هزار 

میلیارد معوقات بانک سرمایه وصول شده است.
مدیران بانک سرمایه همکاری لازم را 

با دادستانی ندارند
دادســتان تهران با بی مبنا خوانــدن اظهارات 
عده ای پیرامون پرونده بانک سرمایه و فهرست ۲۰ 
نفره متهمان این پرونده،گفت: اولاً فهرست مذکور 
مشــتمل بر اسامی ۳1 نفر است؛ ثانیاً 1۰ نفر از این 
افراد و متهمان مرتبط با پرونده بانک ســرمایه در 
بازداشت به سر می برند؛ و ثالثاً طی چند سال اخیر 
چندین بار مدیران بانک ســرمایه عوض شده اند و 
مدیــران این بانک هنوز هم همکاری لازم را در این 
زمینه با دادستانی ندارند، تاکنون دو بار با بدهکاران 
بانک سرمایه جلسه تشکیل و تاکید شده در صورت 
عدم پرداخت بدهی ها، بانک مکلف به اقدام از طریق 

مجاری ذی ربط خواهد بود.
یکی از بدهکاران بانک سرمایه، مدیرعامل 

یک بانک خصوصی است
جعفــری دولت آبــادی با اعلام اینکــه یکی از 

بدهکاران بانکی که نام وی در فهرست بانک سرمایه 
درج شــده، خود مدیرعامل یــک بانک خصوصی 
اســت، افزود: بــا توجه به این ســمت، ادعای وی 
دائــر بر عدم علم و آگاهی قابل پذیرش نیســت و 
 البته این فرد مدعی اســت به بانک سرمایه بدهکار 

نمی باشد.
وی با اعــلام این که بانک  ها در مطالبه و وصول 
معوقات باید نقش جدی تر ایفا کنند و از طریق فروش 
وثیقه ها و تقدیم دادخواست به محاکم حقوقی اقدام 
نمایند؛ اظهارداشت: متاسفانه راهکارهای اساسی رها 
شــده و صرفاً به قوه قضائیه هجمه آورده اند که در 
مورد بدهکاران کلان بانکی و مجازات آنها چه کرده 
اســت. در حالی که باید پرسید بانک ها در مقابله با 
بدهکاران بانکی و افزایش معوقات بانکی چه کرده اند؟ 
چرا هر سال شمار بدهکاران و میزان معوقات افزایش 
می یابد؟ چرا اقدامی در جهت وصول بدهی ها از طریق 
فروش وثایق یا تقدیم دادخواست به محاکم حقوقی 

به عمل نمی آید؟
دادستان تهران با تقسیم بندی بدهکاران بانکی 
به دو دسته، گفت: دسته نخست کسانی هستند که 
مطابــق مقررات وام دریافت داشــته و آن را در امر 
تولید و اشــتغال هزینه کرده اند که نتیجه آن رونق 
اقتصادی است، دادستانی به سراغ این افراد نمی رود 
چرا که مشــکلات نقدینگی و رکــود فعلی ایجاب 

می نماید که بانک ها به این بدهکاران مهلت دهند. 
دومین دسته از بدهکاران بانکی کسانی هستند که 
با سوءاستفاده از ارتباط خود با اشخاص ذی نفوذ و با 
ارائه اسناد غیرواقعی، تسهیلات کلان دریافت داشته  
و وجوه دریافتی را نه تنها در جهت موضوع قرارداد و 
رونق اقتصادی به کار نگرفته اند، بلکه با سرریز آن به 
اموری چون ارز، طلا و بورس، زمینه فساد اقتصادی 

را فراهم نموده اند.
جعفری دولت آبادی عملکرد بدهکاران دسته دوم 
را واجد جنبه کیفری دانست و افزود: اظهارات برخی 
به گونه ای اســت که گویا قوه قضائیه مسئول معوق 
ماندن تسهیلات بانکی است؛ این در حالی است که 
متاســفانه در برخی پرونده ها بانک حاضر به اعلام 

شکایت هم نیست.
پرداخت 8 فقره دیه کامله 
در پرونده پالایشگاه تهران

وی با اشــاره به واریز وجوه دیه افراد متوفی در 
حادثه آتش ســوزی پالایشگاه تهران، ورود به موقع 
دادســرای تهران بــه موضوع آتش ســوزی در این 
پالایشگاه را زمینه ساز تسهیل و تسریع در جمع آوری 
ادله اولیه دانست و اظهار داشت: توسط شرکت طرف 
قرارداد وجوه 8 فقره دیه کامله معادل یک میلیارد 
و 68۰ میلیون تومان به حســاب دادگستری واریز 

شده است.

رئیس  دیوان محاسبات با  اشاره به اینکه 
یک سوم مدیران که دریافتی آنها بالای 4 
میلیون تومان اســت یارانه نقدی دریافت 
می کنند، گفت: 30 میلیون نفر از دهک های 
بالای درآمدی باید از دریافت یارانه حذف 

شوند.
عادل آذر رئیس  دیوان محاســبات کشور در 
برنامه گفت وگوی ویژه خبری با بیان اینکه بودجه 
برآیند تجربه عملکرد دولت است؛ اظهار داشت: 
اینکه بودجه چقدر اجرایی شده بروز و ظهورش در 
تفریغ بودجه است که طبق اصول 54 و 55 قانون 
اساسی دیوان محاسبات این مهم را انجام می دهد.
وی افزود: آخرین تفریغ بودجه ما ســال ۹5 
بــود و در دی ماه تفریغ ۹5 را در مجلس قرائت 
کنیــم. ما زمانی می گوییم که تفریغ پایان یافته 
که تمام موارد آن بررســی شود و هیئت عمومی 

دیوان محاسبات بر روی آن نظر بدهد.
عــادل آذر با بیان اهمیت تفریغ بودجه ادامه 
داد: تفریــغ بودجه ۹5 ما نهایی نیســت و رای 

هیئت عمومی را ندارد؛ اما نوعا در این دولت نوع 
انحرافات بودجه ثابت بوده است. البته این دولت 
در بعضی از بند ها نســبت بــه دو دولت قبل در 
برخی بند ها انحرافاتش کاهش و در برخی دیگر 

افزایش داشته است.
رئیس  دیوان محاســبات کشــور تاکید کرد: 
تفریــغ بودجه همــواره تحت تاثیــر عوامل و 
مکانیسمی اســت که تخصیص بودجه نمونه ای 

از آن است.
عادل آذر درباره اهمیت انتشار گزارش تفریغ 
بودجه یادآور شــد: گزارش دیوان محاســبات 
نوعی اطلاع رسانی به پارلمان و رسانه است؛ لذا 
بند هایــی که ما مطرح کنیــم دولت اصلاحاتی 
را انجــام می دهنــد و نفس اینکــه انحرافات را 
مشخص می کنیم حائز اهمیت و برای دولتمردان 

درس آموزی دارد.
رئیس  دیوان محاســبات کشــور گفت: اگر 
گزارش دیوان محاسبات نشان دهنده انحرافات 
مشخص باشد مدیران مورد نظر بازخواست تغییر 

خواهند کرد. گزارشات ضمنی دیوان محاسبات 
فرایند خود را طــی می کند و در صورت تخلف 

محسوس؛ مدیر مربوطه مواخذه خواهد شد.
عادل  آذر تاکید کرد: با توجه به بررسی موارد 
قانونی اگر دولت ها تغییر کنند؛ پس از بررســی 
مدیــران دولتی؛ مدیران متخلف دولت های قبل 
درست مثل هر مدیر دیگری باید پاسخگو باشند 

و ضرر و زیان احتمالی را جبران کند.
وی تصریح کرد: برخی بودجه های ما توجیه 
زیست محیطی و اقتصادی ندارد و برخی از این 
پروژه ها نیز 41 ســال عمر دارد که برای اجرای 

این ها ۳5۰ هزار میلیارد تومان نیاز داریم.
عــادل  آذر با بیان اینکه برخی مفاد بودجه ها 
سیاســت خاصی را دنبال نمی کنــد، ادامه داد: 
بی انضباطی اقتصادی در بودجه های شــرکت ها 
وجود دارد. در بودجه ۷۰۰ هزار میلیارد تومانی 
شرکت ها تراز کم نشان می دهد و امکان اصلاح 
هــم وجود دارد. بودجه شــرکت ها 16۰ درصد 
افزایش یافته اســت و این به معنای بی انضباطی 

اقتصادی است.
رئیس  دیوان محاســبات کشور در پاسخ به 
ســؤال دیگری پیرامون آخریــن اقدامات انجام 
شــده درخصوص حذف یارانه نقدی دهک های 
بــالای درآمدی جامعه گفــت: طی مطالعات به 
عمل آمده مدیرانی داریم که با حقوق بالای 18 
میلیون تومان، یارانه نقدی هم دریافت می کنند 
لــذا آنها را شناســایی کرده و تذکــر داده ایم تا 
 به صورت داوطلبانه اقــدام به حذف یارانه خود 

کنند.
عادل آذر با  اشاره به اینکه ۳۰ میلیون نفر از 
دهک های بــالای درآمدی باید از دریافت یارانه 
حذف شــوند تا در بخــش پروژه های عمرانی و 
نیمه تمام مورد استفاده قرار بگیرد، گفت: حدود 
یک سوم مدیران که دریافتی آنها بالای 4 میلیون 

تومان است یارانه نقدی دریافت می کنند.
 وی عنوان کرد: وابســتگی بودجه به نفت از 
نظر درصدی در این سال ها کم شده، اما از لحاظ 

رقم افزایش یافته است.

رئیس دیوان محاسبات: 

۳۰ میلیون نفر از دهک های بالای درآمدی 
باید از دریافت یارانه حذف شوند

دادستان تهران:

بدهی ۳1 نفر به بانک سرمایه 8 هزار میلیارد تومان است!


